
St. Lauren�us katolske menighet  
Referat fra møte i menighetsrådet  
22. januar 2025  

  

Tilstede  
Sogneprest Ole Mar�n Stamnestrø  Hồ Thị Mỹ Tuyết   

Diakon Mang  Marion Clara Norum Spæren   
Urszula Andruchow   Mark Bizimana 
 Olav Ngyen  
 Diego Praino 

Dolores S. Christensen  Agata Maciejewska  
Mar�n Stolzenbach Olsen   Jan Sadlej (�l kl. 20) 
Jorunn Wolstad     

Andre deltakere: Styreleder for Caritas Drammen, Ragnhild Moslet Egeberg 

Forfall: Antonia Mendes Pereira, Kapellan Adam Wroblewski, Zivile Juozaitene, Pawell 
Piotrowski 

 
Saker Sak 1/25 Godkjenning av innkalling  
Innkalling �l møte i menighetsrådet 22. januar 2025 er godkjent   

 
Sak 2/2 Godkjenning av referat fra møte 13. november 2024  
Referat fra møte i menighetsrådet13. november 2024 er godkjent   
 

Sak 3/25 Caritas Drammen  

Det vises til tidligere orientering om driftssituasjonen i Caritas Drammen. P. Ole Martin ga 
informasjon om menighetens økonomiske støtte til Caritas Drammen for å bidra til innfrielse 
av virksomhetens forpliktelser, og for å bidra til muligheten for videre drift. 

Caritas Drammens styreleder Ragnhild Moslet Egeberg orienterte om situasjonen og om 
planer for videre drift: På vegne av virksomheten takket Egeberg for menighetens støtte, 
som bidro til at alle forpliktelser til virksomheten kunne innfris.  

Dessverre har man, grunnet manglende økonomisk grunnlag, måtte avvikle fast ansatte. Alle 
8 prosjekter som er påbegynt i 2024 er imidlertid fullført og avsluttet.  

Styret har arbeide mye og grundig med rydding i avtaler og forutsetninger – alt er gjort rede 
for og grunnlaget for videre aktivitet og drift er avklart.  



Egeberg ga også en kort orientering om planer for 2025, basert primært på frivillig innsats. 
Det er ønske om god diakonal forankring, i samarbeid og i dialog med menigheten. Det 
søkes fortsatt om midler til aktiviteter, primært fra stiftelser som utlyser midler der det er 
samsvar med Caritas Drammens formål.  

Det er videre kontaktet 6 organisasjoner det kan være aktuelt å samarbeide med. 

Lørdag 25. januar 2025 avholdes møte med orientering for interesserte og potensielle 
frivillige til Caritas Drammen virksomhet. Det er vurdert strategiske satsninger rettet mot 
ensomme eldre og sårbare barn og unge. 

Konklusjon 

Menighetsrådet følger opp saken på neste møte, med målsetning om å oppnevne en liten 
komite fra blant annet menighetsrådets medlemmer og Caritas Drammen, hvor hensikten er 
å bistå i virksomhetens prioriteringer av strategiske satsninger i den nærmeste tid. 

Sak 4/25 Orientering fra administrasjonen  

• P. Ole Mar�n ga orientering om vigselen av biskop Fredrik Hanssen, som avløser 
biskop Bernt Eidsvig når paven har akseptert hans fratreden i embedet 

• Utnevnelse av nyt finansråd er sat med oppslag i kirken. Budsjet er sat opp – med 
planlagt ak�vitet for 2025. En andel av budsjetet er ikke disponert enda, hvilket gjør 
det totalt mere robust for året som kommer 

• Kapellet i kirken er ryddet slik at det er plass �l et anvendelig sakris�/kapell 
• Menighetstallet er over 8000 medlemmer fra 98 forskjellige nasjoner. Det avvikles av 

samme grunn er flere messer på andre språk. Tilsynelatende er det fler deltagere på 
noen av disse messer enn menighetens medlemstall �lsier   

Konklusjon 

Ad siste kulepunkt under Orientering fra administrasjonen vil man forhøre seg med prester på 
messer for de ulike nasjonaliteter der hensikten er å avklare i hvilket omfang deltagerne er 
fra St. Laurentius menighet eller om deltagere ennå ikke er registrerte medlemmer  

Sak 5/25 Evalueringer 

• Middag for seniorer – fremstod som vellykket og bra organisert 
• Advent, Jul, Tre konger fest feiring – god avvikling av disse begivenheter. Det ble 

ingen adventsaksjon i 2024, noe som må vurderes i planleggingen til neste jul. 
Familiemessen kl. 15 juleaften videreføres på dette tidspunkt. Midnattsmesse må 
avvikles med de messer man har i dag, da menigheten er for stor til å rommes i en 
samlet, felles messe 

• Pynting av kirken for advent/Jul – Menighetsrådet er fornøyd med dekorasjoner og 
med pynting av kirken. Advents- og julehøytiden fremstod komplett, med både god 
stemning og estetisk verdighet. Installasjon av julekrybbe ute er vakker og 
stemningsfull. Det må imidlertid vurderes om man i større grad må montere den med 
mer frivillig innsats, da det i dag går en del arbeidstimer til oppsett og nedtak, som 
faktureres menigheten. 



• Felles andakter med Bragerneskirke – mye deltagelse fra vår menighet, men knapp
så mye fra Bragernes kirke. Vurdere samme opplegg neste år

• Rorater for barn – godt initiativ; foreslås en roratemesse som kan gi glede til flere enn
barnefamilier. Det kan vurderes å innføre en morgenmesse på et hensiktsmessig
tidspunkt

• St. Nicolas feiring – flott markering
• Julekonsert 05.01. – profesjonelt og flott arrangement. På spørsmål om det er

føringer for slike evenementer, er det i tråd med føringer fra OKB i orden å bidra til
private formål på frivillig basis, så lenge sognepresten vurderer det er et godt formål.
Aktivitet i kirkens hellige rom må ha hensikt av «Gud til ære». Tidspunktet rett etter
messe kan vurderes. Deltagelse avhenger til dels av god formidling i forkant.

Sak 6/25 Musikalske konserter i vår kirke/ Invitasjon til julekonsert 26.01.25. – etter 
Messe kl. 11.00 - kor «Vi&Valdi» 

Kort orientering - se også forrige sak, siste kulepunkt  

Sak 7/25 Karneval for barn og voksne 

Innspill om å avvikle karneval for barn. Avklares nærmere før beslutning 

Sak 8/25 Informasjon om Skjærtorsdag og Påskenatts feiring  
Det er planlagt retrett for unge voksne i påskens Triduum Sacrum – de hellige 3 dager - med 
samtaler med pater  

Eventuelt 
• Diego Praino ga innspill: Behov for ru�ner for stemming av flygel – hi�l er stemming

gjort ved vurdering av behov, men det er ikke et ideelt system
• Det ble gjort oppmerksom på at orgelet trenger teknisk service – arbeidet er allerede

avtalt med P. Ole Mar�n
• Lektorer foreslås invitert �l en kort samling med teknisk gjennomgang av tjenesten,

for eksempel mikrofonbruk under messer etc.
• Olav Ngyeng ønsker teknisk gjennomgang av lydanlegget. Mark Bizimana nevner at

lyden bak i kirkerommet teknisk er �dvis dårlig. Sak om status på lydanlegg fremmes
på neste menighetsråd

• Diego Praino minner om at Det trenges ru�ner for bruk av musikkinstrumenter

Neste menighetsrådsmøte fastsetes �l 12. mars og 30. april 2025 

MSO 2025-01-28 
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